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Uprzejmie informuję, że na XXXVI sesji Rady Miejskiej w dniu 27 sierpnia 2020 r. 

w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Zbigniew Kajpus 

poruszył kwestię wytyczenia poszczególnych pasów ruchu drogowego na rondzie przy 

ulicy Wilczej. Czy są jakieś przeszkody prawne, organizacyjne bądź jakieś inne, 
które by uniemożliwiały właściwe już zakończenie tych prac jeśli chodzi o oznakowanie 
poziome na rondzie na ulicy Wilczej? 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ 

Jakub Kwaśny 


